
Geachte heer, mevrouw,  

  

Ik bedoel niet dat men alleen maar  voorzichtiger gaat rijden, want dat zal de bedoeling wel zijn 

en daar ben ik ook voor, maar de weg is met die verlichting Levensgevaarlijk.!! 

Het maakt niet uit of je wel weet dat je over de lampen heen mag rijden. Het optische beeld 

versmalt de weg (in het donker bij de lampen aan) zo erg dat je het idee hebt dat je op een 

enkel spoor rijdt.  Het lijkt wel een landingsbaan van Schiphol zo fel zijn de lampen.  Ze geven 

ook een vertekend beeld omdat ze dezelfde sterke als de achterlichten van een auto hebben.   

En toch is dit zo eenvoudig te verhelpen. Zet de lampen uit of op een zo’n zacht pitje dat het 

reflectoren lijken.  Ze waren na de aanleg een dag uit en dat was een verademing, mijn 

teleurstelling  was dan ook groot toen ze een dag later weer aan waren. 

  

U doet mij en veel weggebruikers een groot plezier, afgezien van het veiliger maken van de 

weg, dat u de lampen uit laat zetten. 

  

Met Vriendelijke groet 

Geke Hagen-Kraak 

  

  

Geachte mevrouw Hoeve, 

  
Wij ontvingen de volgende reactie van u: 

  
Dim de lichten op de Rechtsterse dijk. Die weg is 

LEVENSGEVAARLIJK in het donker. Ik rij daar veel in 

het donker langs en merk dat iedereen bang is om daar 

te rijden. Het is net of het dan een weg is waar je elkaar 

niet kunt passeren en dat levert gevaarlijke situaties op. 

Er zijn zelfs mensen die er niet meer langs durven rijden. 

Dan schiet je je doel ver voorbij. Leg een nieuwe weg 

achter de bomen! 

  
Dank dat u ons uw ervaring als gebruiker vertelt. We hebben sinds de installatie van de LED’s de sterkte 

van de lampen al verminderd. Toch houdt u nog het gevoel dat het niet prettig rijdt schrijft u. 

Waarschijnlijk komt dit doordat medeweggebruikers in het donker niet zien dat de lampjes overrijdbaar 

zijn, waardoor de weg smaller lijkt dan hij is. Dat weggebruikers voorzichtiger zijn gaan rijden is ook bij 

ons bekend. Samen met de politie houden we in de gaten wat het effect daarvan is op de 

verkeersveiligheid.  

  
Uw suggestie om een nieuwe weg achter de bomen aan te leggen is door ons college onderzocht. De 

resultaten vindt u hier http://ris.dalfsen.nl/vergaderingen/Gemeenteraad/2013/16-december/19:30. 

Klik de vergaderstukken aan en scroll naar beneden, naar het bestand met de naam “Planvorming 

Rechterensedijk deel station – bocht, RVB”.  

Voor meer informatie kunt u ook de site van de Rechterensedijk bezoeken 

http://www.dalfsen.nl/Nieuws/artikel/artikel/BesluitGevallenOverDeRechterensedijk.htm . U leest hier 



dat de gemeenteraad voor een andere optie heeft gekozen, namelijk het verbreden van de weg tussen 

station en bocht en het eenzijdig kappen van de bomen op dit deel.  

  
Uw reactie sturen we ter informatie naar de gemeenteraad, die de vervolgstappen voor de 

Rechterensedijk voor het college zal aangeven. 

Met vriendelijke groeten, 

  

Irene van Oenen 

Beleidsmedewerker Verkeer (dinsdagmiddag) 
Medewerker Communicatie (maandag, dinsdagmorgen en donderdag) 
 


